

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銀獎 Silver Award

媒體及通訊業

Media and Communication



HKT[®]

香港電訊有限公司
HKT Limited

香港電訊有限公司重視良好的環境管理，致力保護環境。公司在業務過程中融入環保理念，透過不同措施改善環境，並參與不同環保團體舉辦的活動，不遺餘力持續改善環保表現。

HKT Limited recognises the importance of good environmental stewardship and is committed to protecting the environment. The company integrates environmental considerations into its business processes and strives to improve the environment through different initiatives including participation in conservation activities organised by various environmental groups, sparing no efforts on continual improvement in its environmental performance.



回收客戶舊手機及透過非政府組織將狀況良好的舊手機重新分配給有需要人士，並為客戶安排廢電器電子產品除舊服務。

Collecting old handsets from customers for recycling and redistributing those in good condition to the needy through non-governmental organisations and arranging proper disposal of waste electrical and electronic equipment for customers.



以更高能源效益的新一代網絡設備取代傳統的設備，預計可節省約70%的用電量。

Replacing conventional digital switching equipment with more energy-saving "Next-Generation Network" equipment with an estimated electricity saving of around 70%.



與中電控股有限公司合作提供全面的電動車充電方案，以推動電動車普及化，為香港帶來更潔淨的生活環境。

Promoting popularisation of electric vehicles to create a cleaner environment in Hong Kong through total electric vehicle charging solutions offered jointly with CLP Holdings Limited.